
ماجد راش�د، رئیس کمیته پارالمپیک آس�یا 
از پیش�رفت های ورزش جانب�ازان و معلولین 
ایران ابراز رضایت کرد. نشس�ت خبری رئیس 
کمیته مل�ی پارالمپیک ای�ران و رئیس کمیته 
پارالمپیک آسیا )APC( روز گذشته برگزار شد.
سی امین جلسه هیئت اجرایی کمیته پارالمپیک 
آس��یا به میزبانی تهران برگزار ش��د. پیش از این 
نشست اعضای هیئت اجرایی و همچنین رئیس 
APC از امکانات و زیرس��اخت های پارالمپیکی 
کشورمان بازدید کردند و ارزیابی مثبتی از روند رو 

به رشد جنبش پارالمپیک ایران داشتند.
  سفرای آسیا هستیم

در ابتدای این نشست خبری، ماجد راشد از اهداف 
برگزاری نشس��ت هیئت اجرایی در تهران گفت: 
»دستاوردهای زیادی از سفر به تهران حاصل شد 
که موارد زیادی را می توان اشاره کرد. این دومین 
س��فرم به تهران اس��ت و این بار هم همه برخورد 
خوبی با ما داش��تند. همچنین دره��ای زیادی را 
برای همکاری آتی به روی ما گش��ودند. توافقات 
ما فعلًا شفاهی اس��ت و به زودی تیمی از کمیته 
ملی پارالمپیک ایران و کمیته پارالمپیک آسیا این 

مسائل را بررسی خواهند کرد.«
رئیس کمیت��ه پارالمپیک آس��یا با اش��اره به 
نقش محمود خس��روی وفا در پیشرفت ورزش 
کشورمان اظهار داشت: »این دومین سفرم به 
ایران است و  قبلا هم از دستاوردهای پارالمپیک 
کش��ورتان خبر داش��تم. محمود خسروی وفا 
سال ها در این حوزه فعالیت س��ازنده داشته و 
غفور کارگری را هم می شناس��م. ضمن اینکه 
ورزش��کاران و داوران باتجربه زی��ادی دارید و 
آنه��ا می توانند ب��ه موفقیت های ای��ران اضافه 
کنند. به عنوان س��فرای آس��یا باید وظایفمان 
را انجام دهیم. ایران همیشه عضو فعال کمیته 
پارالمپیک آس��یا بوده و قطعاً در آینده اتفاقات 

بهتری خواهد افتاد.«

   تشنه حضور در مسابقات
ماجد راش��د تفاوت بازی های پاراآسیایی هانگژو 
با دوره های گذش��ته را تش��ریح ک��رد: »کمیته 
پارالمپیک آس��یا در کارگروهی موف��ق بوده و به 
توسعه ورزش در آسیا کمک کرده است. بازی های 
هانگژو را در پی��ش داریم، دوره بع��د در ناگویای 
ژاپن پس از آن دوح��ه قطر و عربس��تان بازی ها 
را برگزار خواهی��م کرد. در هر دوره پیش��رفت ها 
را می بینید؛ مس��ابقات جدی��د، رکوردهای بهتر، 
ورزشکاران بیشتر، داوران جدید و افزایش آگاهی. 
میوه های درخت پیشرفت ورزش پاراآسیایی در 
هانگژو برداشت خواهد ش��د. با اتمام کرونا و لغو 
محدودیت ها، ورزشکاران بیشتری از کشورهای 
آسیایی به هانگژو خواهند آمد. ورزشکاران به خاطر 
کرونا و قرنطینه تشنه شرکت در مسابقات هستند، 
حتی داوران و مربیان هم این شرایط را دارند. همه 

منتطر شروع بازی ها در هانگژو هستند.«
   برگزاری بازی های زمستانی

رئیس کمیته پارالمپیک آسیا از احتمال برگزاری 
اولین دوره بازی های پاراآس��یایی زمس��تانی در 
کش��ورمان خبر داد: »در فکر این مسئله هستیم. 
قبل از ش��یوع کرونا این ایده ب��ه ذهنمان خطور 
کرد، اما متأس��فانه موفق به برگزاری آن نشدیم. 
مذاکراتی ب��ا کمیته پارالمپیک ایران داش��تیم و 
شاید بتواند پیشنهاد میزبانی اولین دوره بازی های 
پاراآسیایی زمستانی را ارائه دهد. در سفر قبلی با 
تله کابین به ارتفاع 3 هزار مت��ری توچال رفتیم. 
پس شرایط برای برگزاری بازی ها مهیاست و باید 

مذاکراتمان را ادامه دهیم.«
   پیشتازی ایران

ماجد راش��د در ارزیابی اش از پیش��رفت کمیته 
پارالمپیک  ایران در آس��یا اظهار داش��ت: »ایران 
پیش��تاز جنبش پارالمپیک در منطقه اس��ت و از 
این نظر جایگاه بسیار خوبی دارد. پیشرفت بسیار 
خوبی در این حوزه در کش��ورتان اتف��اق افتاده و 

س��یامند رحمان، زهرا نعمتی و تیم ملی والیبال 
نشسته ستاره های ورزش پارالمپیک ایران هستند. 
کمیته پارالمپیک ایران با آکادمی و دپارتمان های 
خوبی که دارد، می تواند به این جنبش در منطقه 
کمک کند. به عقیده من ایران یکی از بهترین های 
پارالمپیک آسیاس��ت. باید از ورزشکاران جانباز و 
معلول حمایت بیشتری شود تا جنبش پارالمپیک 

در آسیا پیشرفت بیشتری داشته باشد.«
   تعامل دوسویه 

غفور کارگ��ری نیز در این نشس��ت به س��ؤالات 
خبرنگاران پاسخ داد. رئیس کمیته ملی پارالمپیک 
در پاسخ به س��ؤال خبرنگار »جوان« در خصوص 
اهداف ایران از میزبانی نشس��ت هیئ��ت اجرایی 
آسیا گفت: »حمایت از ورزشکاران جانباز و معلول 
اهمیت ویژه ای دارد. ب��ا دو هدف از هیئت اجرایی 
آسیا دعوت کردیم؛ اولین آن براساس فرهنگ ملی و 
دینی برای کمک به سایر کشورها بود. ظرفیت های 
خوبی در آسیا وجود دارد. در کمیته پارالمپیک ۱۰ 
بخش وجود دارد که همگ��ی کاملًا علمی فعالیت 
می کنند. در برخی کش��ورهای آسیا این امکانات 
وجود ندارد. به ماجد راشد گفتم این ظرفیت ها را 
در اختیار دیگر کشورها قرار دهیم. از طرف دیگر 
ظرفیت برخی کشورهای آس��یایی در بخش های 
علمی و آموزشی ما را برای همکاری بیشتر ترغیب 
کرد. در کل تعامل دوسویه برای پیشبرد پارالمپیک 

در آسیا و ایران را در دستور کار داریم.«
  توجه ویژه ورزش زنان

کارگری با اش��اره به ورزش بانوان افزود: »یکی از 
دغدغه های من ورزش بانوان است. مصمم هستیم 
در بخش پارالمپیک بانوان تحول ایجاد کنیم. این 
حق بانوان ایران اس��ت که در این عرصه بیش��تر 
ورود کنند. ظرفیت بسیار خوبی در ورزش بانوان 
وجود دارد. در همین راستا تمرکز بیشتری روی 
این بخش داشتیم و تعداد بانوان اعزامی به هانگژو 
نسبت به بازی های جاکارتا ۱۶ نفر افزایش دارد. 

فعلًا اعزام ۸۷ خانم به پاراآس��یایی هانگژو قطعی 
شده و این تعداد افزایش هم خواهد یافت.«

  هانگژو اولویت اول
کارگری ب��ا تأکید ب��ر در اولویت ب��ودن بازی های 
پاراآسیایی تأکید کرد: »اولویت اول کمیته بازی های 
هانگژوست. تلاش کردیم شرایط برای حضور موفق تر 
کاروان مهیا ش��ود و این تلاش ادامه دارد. براساس 
این سیاس��ت ها پیش رفتیم. در ۱۸ رشته مشغول 
آماده سازی تیم ها هس��تیم. تاکنون ۲۱۸ورزشکار 
شرایط حضور در هانگژو را دارند. ایران در رشته های 
تیمی والیبال نشس��ته خانم ها و آقایان، بس��کتبال 
ویلچر آقایان و گلبال حرف های زیادی برای گفتن  با 
دارد. سیاستمان کیفی است و قرار گرفتن روی سکو 
شرط اعزام مان اس��ت. این حدنصاب را برای بانوان، 
نابینایان و جانبازان رتبه چهارم قرار دادیم . از طرفی 
برای معلولیت های شدید امتیاز قائل شدیم. برخی 
از رشته هنوز برای کسب سهمیه تلاش می کنند. در 
رشته های دوومیدانی، بوچیا، شطرنج، گلبال، فوتبال 
نابینای��ان را اعزام خواهیم کرد. هر ورزش��کاری که 
حداقل های فنی و تخصصی را داشته باشد به هانگژو 
اعزام خواهد شد. برآورد اولیه ما اعزام 3۰ نفر است و 

احتمال افزایش این تعداد نیز وجود دارد.«
   جنبش یاران سلیمانی

دکتر کارگری در پایان این نشس��ت به تش��کیل 
جنبش یاران سلیمانی اش��اره کرد: »جانبازان به 
گردن ما حق دارند. آنها سلامتی شان را برای ما فدا 
کردند. نسبت به جانبازان مدافع حرم، امنیت و مرز 
کم کاری شده است. وظیفه انقلابی ماست تا از این 
عزیزان حمایت کنیم . ستادی با حضور ارگان های 
ذی ربط تشکیل داده ایم و دستورالعمل های آن نیز 
تدوین شده است. از مسئولان بنیاد شهید، هیئت 
استان ها و نیروهای مسلح اس��تان ها درخواست 
هم��کاری داریم. در ص��ورت مراجع��ه جانبازان 
کلاس بندی خواهند شد و در س��طح قهرمانی یا 

همگانی فعالیت خواهند کرد.«

تمرینات تیم ملی والیبال کش��ورمان از ۲۷ فروردین ماه در س��الن 
والیبال مجموعه ورزشی آزادی آغاز ش��د و رقابت ملی پوشان برای 
قرارگیری در لیس��ت ۱4 نفره ایران برای شرکت در مس��ابقات لیگ ملت های والیبال در حالی در 
روزهای آخر تمرینات در تهران پیگیری می شود که بهروز عطایی، سرمربی تیم ملی والیبال کشورمان 

از خارج شدن سه بازیکن از فهرست بازیکنان ایران در هفته اول لیگ ملت ها در ژاپن خبر داد.
۱5 بازیکن به نام های س��یدمحمد موس��وی )کاپیتان(، مه��دی جلوه، محمد 

ولی زاده، محمدطاهر وادی، جواد کریمی، امین اسماعیل نژاد، 
علی حاجی پ��ور، محمدرضا حضرت پ��ور، آرمان صالحی، 
امیرحسین اسفندیار، مرتضی شریفی، پوریا حسین خانزاده، 

ش��هروز همایونفرمنش، محمدج��واد معنوی نژاد و 
میثم صالحی تمرینات خود را از فردا دوشنبه 

زیر نظر کادر فنی تیم مل��ی آغاز خواهند 
کرد. براساس اعلام کادر فنی تیم ملی 
والیبال کش��ورمان بازیکنانی که در 

لیس��ت اعزامی تیم ملی در هفته 
اول قرار ندارند، ش��انس حضور 
در ترکیب تیم ملی در هفته های 
دوم، س��وم و مرحل��ه نهایی را 

خواهند داش��ت و تمرینات خود 
را از روز ش��نبه پیگیری خواهند کرد. کاروان 
والیبال ایران پنج شنبه تهران را به مقصد ناگویا 

ترک می کند.

دخترانهندبالمحرومنمیشوند

عطاییتیمهفتهاولخودرابهخطکرد

علی اکبر خوش نویس زارچ، سرپرست دبیری فدراسیون هندبال در        خبر
گفت وگو با ایسنا در خصوص اعمال جریمه نقدی و محرومیت از دوره 
بعدی مس��ابقات قهرمانی آس��یای دختران نوجوان به دلیل انصراف بعد از قرعه کشی اظهار کرد: 
»نمی دانم این صحبت ها از کجا مطرح می شود. این موضوع برای یک ماه قبل بوده، ولی اکنون دوباره 
مطرح شده است. مربیان فنی در بخش دختران نوجوان بالغ بر ۱۸۰ بازیکن را در چندین اردو ارزیابی 
کردند، اما در این شرایط اقتصادی تصمیم گرفتیم س��رمایه گذاری دیگری انجام دهیم. پاکدل در 
هیئت رئیسه کنفدراسیون آسیاست و با تدابیری که آنجا اندیشیده شده، اصلًا این جرائم شامل حال 
ما نمی شود. روی اعزام تیم ملی جوانان تمرکز و سرمایه گذاری کردیم. به این نتیجه رسیدیم که به 
جای اعزام تیم ملی دختران نوجوان به قهرمانی آس��یا، آنها را به چندین تورنمنت بفرستیم تا برای 

مسابقات ۲۰۲5 آماده شوند.«

نتیجه بی توجهی به واترپلو

بی توجهی به آماده سازی برای حضور در بازی های 
آسیایی هانگژو، انصراف هشت ملی پوش تیم ملی 
واترپلو را به دنبال داش��ت. بیانیه مش��ترک این 
بازیکنان در فضای مجازی نشان می دهد کارد به 

استخوان ملی پوشان رسیده که تصمیم به چنین 
واکنشی گرفته اند! برگزارنشدن اردوهای مناسب، 
همکاری  نکردن با چیریچ، دعوت  نکردن از مربی 
خارجی جدید، اس��تفاده  نکردن از س��رمایه ها و 

پتانس��یل داخلی خوب برای هدایت تیم  ملی و 
اجرا نشدن قول و قرارهای فدراسیون، مهم ترین 
مواردی اس��ت که انصراف ملی پوشان واترپلوی 
ای��ران از حض��ور در بازی های آس��یایی چین را 
به دنبال داش��ته اس��ت.  تصمیمی که گویا بعد 
از برگزاری جلس��ه بی نتیجه ب��ا رضوانی، رئیس 
فدراس��یون و نگرفتن جواب روش��ن برای حل 
مشکلات این رشته از س��وی برخی ملی پوشان 
گرفته شده اس��ت. اما جالب اس��ت که در بیانیه 
منتشر ش��ده از س��وی ارش��یا الماس��ی، حامد 
ملک خانبانان، پیمان اس��دی، سهیل رستمیان، 
امین قویدل، امیرحسین کیهانی، مهدی یزدانخواه 
و امیرحسین رهبر به این نکته اشاره شده که به 
جای حل مش��کل و ایجاد راهکار مناس��ب برای 
افتخارآفرین��ی در فاصل��ه کوت��اه باقیمان��ده تا 
بازی ه��ای آس��یایی، بازیکنان به ح��ذف از تیم  
ملی و ممنوعیت از حضور در لی��گ برتر واترپلو 

تهدید ش��ده اند: »آیا پاس��خ به درخواست بحق، 
منطقی و حرفه ای بازیکنان تیم  ملی تهدید است؟ 
هیچگونه خصومت و عناد شخصی با هیچ فردی 
اعم از اعضای محترم فدراسیون و اعضای محترم 
کادر فنی فعل��ی نداریم و همه دغدغ��ه ما صرفاً 
از روی خیرخواهی ب��رای ورزش، حفظ زحمات 
گذش��ته و بهتر ش��دن نتایج آتی اس��ت. از روی 
تجربه روزهای سخت گذشته و برای بهتر شدن 
در آینده و کسب هدف مطلوب با توجه به شرایط 
تیم ملی واترپلو و آماده  نبودن امکانات و شرایط 
جهت رویارویی با قدرت های برتر آسیا در حالی 
که می توانستیم شانس حضور در فینال را داشته 
باشیم، تصمیم گرفتیم در اردوی تیم ملی جهت 
حضور در بازی های ۲۰۲3 چین شرکت نکنیم.« 
حالا باید دید فدراسیون شنا، شیرجه و واترپلو چه 
واکنشی به این تصمیم نشان می دهد تصمیمی که 

حتماً واترپلو را با چالش مواجه خواهد کرد.

 کناره گیری

 8 ملی پوش در آستانه 

بازی های آسیایی

دنیا حیدری 
      بازتاب

      چهره
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تیم ملی فوتبال ساحلی ایران از جمله تیم هایی است 
که به شرط توجه و رسیدگی می تواند تا سالیان سال 
برای فوتبال و ورزش ایران افتخار آفرینی کند. فوتبال 
ساحلی ایران این روزها شرایطی مشابه فوتسال دارد، 
یعنی هیچ رقیبی در آسیا برای آن متصور نیست و اگر 
هم باختی وجود داشته باش�د کاملًا مقطعی و اتفاقی 
است. ملی پوشان فوتبال ساحلی ایران یک شنبه شب 
بعد از کس�ب مقام نایب قهرمانی مسابقات مقدماتی 
المپیک ساحلی و موفقیت در کسب سهمیه حضور در 
این رقابت ها عازم مکه شدند، به زیارت خانه  خدا رفتند 
و اعمال و مناس�ک حج عمره  خود را به جا آوردند تا با 

روحیه ای مضاعف خود را برای آینده آماده کنند.

ساحلیبازاندرخانهخدا
قاب

دنیا حیدری

ارتقایدغدغههایفوتبالایران
دغدغه اصلی فدراس��یون فوتبال تا چندی قبل اخذ س��همیه کامل لیگ 
قهرمانان آسیا بود، اینکه تیم های باشگاهی ایران بتوانند به طور مستقیم راهی 
لیگ قهرمانان شوند و برای حضورش��ان در این رقابت ها   نیازی به برگزاری 
پلی آف نباشد، اما حالا دغدغه ها تغییر کرده است، چراکه حضور مستقیم 
یا غیرمستقیم هیچ معنایی ندارد وقتی تیم های ایران مجوز اولیه حضور در 
این مسابقات را که کسب جواز حرفه ای است، ندارند. بعد از قهرمانی الاتحاد 
در لیگ عربس��تان و حضور النصر در پلی آف، تکلیف اه��م تیم های حاضر 
در لیگ قهرمانان آسیا مشخص ش��د، جز ایران. اگرچه رقابت های لیگ با 
قهرمانی پرسپولیس به پایان رسیده، اما تکلیف قهرمان جام حذفی همچنان 
نامشخص است و با توجه به حضور سرخابی های پایتخت در فینال رقابت های 
حذفی نتیجه این بازی و مشخص شدن قهرمان آن در مشخص شدن سهمیه 
لیگ قهرمانان آسیا تأثیرگذار است. ولی مشخص شدن سهمیه حضور در 
لیگ قهرمانان آسیا چه سود وقتی دست تیم های باشگاه های ایران به دلیل 

عدم دریافت مجوز حرفه ای از این رقابت ها کوتاه است!
سال گذشته سرخابی های پایتخت موفق به کسب سهمیه لیگ قهرمانان 
شدند، اما عدم دریافت مجوز حرفه ای آنها را از حضور در این رقابت ها محروم 
کرد. اتفاقی که در این فصل نیز با وجود تلاش عجیب برخی مسئولان برای 
انکار برای استقلال تکرار ش��د و پرسپولیس نیز به زعم بسیاری در آستانه 
آن قرار دارد، چراکه با وجود تلاش های بسیار برای کتمان واقعیت بر کسی 
پوشیده نیست که سرخپوشان پایتخت نیز موفق به برطرف کردن ایرادهای 
گرفته شده توسط ای اف سی نشده اند و بدتر اینکه فرصت حل این مشکلات 
نیز به پایان رسیده و همین مسئله بحث حذف پرسپولیس از لیگ قهرمانان 
آسیا را نیز پررنگ کرده است. به همین دلیل هم بی شک مهم تر از مشخص 
ش��دن قهرمان جام حذفی، کسب جواز حرفه ای از س��وی کنفدراسیون 
فوتبال آسیاست. مجوزی که با وجود گذش��ت ۲۲ سال از عمر لیگ برتر 
حرفه ای، هنوز شامل حال اکثر تیم ها و باشگاه های فوتبال ایران نمی شود، 
به طوری که بعد از استقلال، مس رفسنجان، تیم سوم جدول نیز در همین 
راستا با مشکل مواجه شده اس��ت، آن هم با همان ایرادی که سال گذشته 

باعث حذف سرخابی های پایتخت از لیگ قهرمانان آسیا شد! 
مالکیت مشترکی که بعد از پرسپولیس و استقلال، حالا یقه دو باشگاه مس 
کرمان و مس رفسنجان را گرفته است، چراکه شرکت صنایع ملی مس ایران 
مالکیت هر دو مس را بر عهده دارد و این مهم با قوانین ای اف سی مغایرت 
دارد. در واقع بی توجهی فدراسیون فوتبال به روند آماتوری و غیرحرفه ای 
باش��گاهداری در فوتبال ایران س��بب ش��ده امروز اصلی ترین دغدغه، نه 
اختصاص یافتن س��همیه کامل لیگ قهرمانان که کسب جواز حرفه ای از 
سوی ای اف سی باشد، چراکه با توجه به روند موجود حتی اگر فوتبال ایران 
بتواند چهار سهمیه مستقیم حضور در لیگ قهرمانان آسیا را هم دریافت کند 
عملًا توان استفاده از آن را ندارد وقتی تیم هایی که موفق به کسب سهمیه 
شدند در اخذ مجوز حرفه ای ناکام ماندند! حال آنکه تیمی چون فولاد که در 
کسب سهمیه لیگ قهرمانان ناکام مانده، همانند سال قبل موفق به اخذ جواز 
حرفه ای شده است. تا پیش از این اگر از تعداد سهمیه های مستقیم ایران 
در لیگ قهرمانان آسیا کاسته  می شد، صدای آقایان درمی آمد که کارشکنی 
برخی کشورهای همسایه و بدسلیقگی کنفدراسیون فوتبال آسیا در این 
امر دخیل بوده، اما همانطور که زمان دچار تغییر شد و فوتبال ایران دیگر 
نتوانست به واسطه داشتن هواداران پرتعداد و پرشور سهم قابل توجهی در 
لیگ قهرمانان داشته باشد، ادامه این تغییرات کم کم می تواند برای همیشه 
دست باشگاه های فوتبال ایران از لیگ قهرمانان آسیا را کوتاه کند اگر در 

روند حرفه ای شدن تا این اندازه بی توجه و کند حرکت کنیم.

فريدون حسن

شمیم رضوان 

بارسا امیدوار به بازگشت مسی

خداحافظیباشکوهآلبا
وبوسکتس

قهرمانی بارسا در لالیگا هرچند باعث خوشحالی کاتالان ها و هواداران 
متعصب شان شده است، اما خداحافظی برخی چهره های مطرح این تیم 
حالا نگرانی بابت پر کردن جای خالی آنها در تیم را بیشتر از هر زمان 
دیگری کرده است. جوردی آلبا و سرخیو بوسکتس دو بازیکنی هستند 
که با خداحافظی از دنیای فوتبال بارس��ا را ت��رک کردند. دو بازیکنی 
که در قهرمانی این  فصل آبی و اناری ها نقش بس��زایی داشتند و حالا 

می خواهند طور دیگری کمک حال بارسا باشند.
آخرین بازی بارسا در این فصل لالیگا با برتری 3 بر صفر این تیم مقابل 
مایورکا همراه بود، دیداری که در پایان آلبا و بوسکتس در برابر هواداران 
بارسا با فوتبال خداحافظی کردند. آلبا در مراسم پایان مسابقه گفت: 
»انتظار این همه ابراز عشق و احساسات را نداشتم. این یکی از بهترین 
روزهای زندگی ام بود. ابتدا می خواهم از همه هواداران به خاطر لطفی که 
به من داشتند، تشکر کنم. همچنین باید بسیاری از افراد را به یاد بیاورم 
که نقش بسیار مهمی در دوران حرفه ای من ایفا کردند و افتخار بزرگی 
بود که در زمین بازی با آنها بودم. با تشکر از هم تیمی هایم، امسال شاید 
زیاد بازی نکرده باش��م، اما مهم ترین چیز این است که همیشه سعی 
کردم به تیم کمک کنم، چون از کمک به هم تیمی هایم لذت می برم.«

بوس��کتس هم بعد از اعلام خداحافظی گفت: »زمانی که جوان بودم 
آرزو داشتم در این ورزش��گاه بازی کنم. این رؤیا به حقیقت پیوست و 
سال ها در بهترین ورزشگاه دنیا بازی کردم و هرگز این دوران را فراموش 
نخواهم کرد. زمانی که کودک بودم به عنوان یک هوادار اینجا می آمدم و 

اکنون بسیار مفتخرم که جزئی از این باشگاه بزرگ هستم.«
ژاوی هرناندز، سرمربی بارسا در خصوص خداحافظی دو مهره تأثیرگذار 
تیمش می گوید: »این غم انگیز اس��ت، زیرا بهترین دفاع چپ و پیوت 
تاریخ ما در حال رفتن هس��تند. فکر می کنم آنها زمان خوبی را برای 
رفتن انتخاب کردند، زیرا کار آسانی نیس��ت. من آنها را خیلی دوست 
دارم. این آخرین بازی بوسکتس و آلبا بود و آنها در بازی با سلتاویگو و 

سفر به ژاپن حضور نخواهند داشت.«
بارسلون اما این روزها س��خت دنبال حضور دوباره لیونل مسی در این 
تیم است. مسئولان باشگاه به شدت دنبال مجاب کردن لالیگا در مورد 
قوانین مالی هستند تا بتوانند ستاره س��ابق خود را به تیم برگردانند. 
حضور چندین باره مسی در بارسلون هم مؤید این است که فوق ستاره 
تمایل به بازگشت دارد. در این میان ژاوی، سرمربی بارسا هم اینگونه 
از بازگشت مسی استقبال کرده است: »مس��ی بهترین بازیکن تاریخ 
باشگاه بارسلوناست و ما امیدواریم دوباره او را اینجا ببینیم. البته این به 

خود مسی بستگی دارد.«

هت تریک میلان در کسب سهمیه لیگ قهرمانان

وعدهپیولیعملیشد
قرار بر همین بود، اینکه کار س��همیه لیگ قهرمانان اروپا مقابل یووه 
یکسره شود. این دقیقاً وعده ای بود که پیولی قبل از مصاف با یوونتوس 
به هواداران میلان داده بود، وعده ای که در پایان هفته سی و هفتم در 
ورزشگاه آلیانز تورین عملی ش��د، آن هم با برتری یک بر صفر مقابل 
یوونتوس. حالا چهارمین سهمیه لیگ قهرمانان اروپا از آن روسونری 
است، موفقیتی که س��رمربی میلان آن را حق ش��اگردانش می داند: 
»ش��اگردانم بازیگران اصلی این فصل بودند. آنها شایسته این جشن 
هس��تند. فقط می توانم از آنها تشکر کنم. درس��ت است که در ژانویه 
و فوریه )زمستان( دوران بسیار س��ختی داشتیم، اما آنها هرگز دست 
از تلاش نکشیدند و همواره متحد بودند. در سری آ مطابق انتظارات 
ظاهر نشدیم و عملکرد خوبی نداشتیم، اما توانستیم برای سومین فصل 
متوالی جواز حضور در چمپیونزلیگ را کسب کنیم. به دلایل مختلف 
فصل عجیبی را پشت سر گذاشتیم. چند ماه دروازه بان اصلی خود را 
در اختیار نداشتیم. از سوی دیگر درحالی که هدفمان رقابت در دو جام 
بود باید تعدادی از بازیکنان خود را که در جام جهانی حضور داشتند 
به فرم ایده آل بازمی گرداندیم که این کار زمانبر بود. در کل مس��ائل 
دست به دست هم داد تا فصل قابل توجهی نداشته باشیم، اما اکنون 
وقت جشن گرفتن صعود به لیگ قهرمانان اروپاست، موفقیتی که حق 

تک تک بچه ها بود.«
میلان فصل گذشته عملکرد قابل قبولی در چمپیونزلیگ داشت و با 
ارائه نمایشی درخشان تا نیمه نهایی نیز پیش رفت، اما با قبول شکست 
برابر اینتر از گردونه رقابت ها حذف ش��د و حالا پیولی امیدوار اس��ت 
شاگردانش در س��ومین حضور متوالی در لیگ قهرمانان اروپا با تکرار 
عملکرد خوب خود در فصل ۲3-۲۰۲۲، بار دیگر خودی نشان دهند 
و این بار ناکامی در نیمه نهایی برابر اینت��ر را جبران کند، اما همانطور 
که س��رمربی میلان بعد از برتری تیمش مقابل یوونتوس نیز اش��اره 
کرد، روس��ونری برای فصل جدید نیاز به تقویت ش��دن دارد. برتری 
میلان ش��انس بانوی پیر را برای کسب س��همیه اروپایی کم کرد، با 
این وجود آلگری به تحسین شاگردان خود پرداخت و تأکید کرد این 
یک فصل غیرعادی بود و این مسئله بر هیچ کس پوشیده نیست: »در 
چنین شرایطی نمایش��ی که مقابل میلان ارائه دادیم تنها کاری بود 
که می توانس��تیم انجام دهیم. مردم می گویند یوونتوس در این فصل 
ناموفق بود، ام��ا تیم ما با وجود همه اتفاقاتی که رخ داد توانس��ت ۶9 
امتیاز کسب کند. گفتنش ناراحت کننده است، ولی فصل برای ما در 
سویا به پایان رسید. آنجا بود که توان ذهنی مان تمام شد و در بازی با 
یاران پیولی روی یک اشتباه و ضربه سر عالی اولیویه ژیرو گل خوردیم 

تا سهمیه لیگ قهرمانان نصیب روسونری شود.«

ایرانپیشتاز
جنبشپارالمپیکمنطقهاست

س��ازمان لیگ زمان برگزاری فین��ال جام حذف��ی را تغییر داد. 
درحالی که پیش از این قرار بود دربی س��رخابی های پایتخت در 
خان پایانی رقابت های حذفی کش��ور چهارشنبه، ساعت ۱۸ در 
ورزش��گاه آزادی برگزار ش��ود، افزایش دمای هوا مسئولان را بر 
آن داشت تا زمان این بازی را تغییر دهند. در پی گمانه زنی های 
انجام شده در این خصوص رویارویی س��رخابی های پایتخت در 
دربی ۱۰۱ ساعت ۱9:45 چهارشنبه برگزار می شود. دیداری که 

حاشیه های آن از روزهای گذشته آغاز شده است. 

تغییرزماندربی

کمیته داوران فدراس��یون فوتبال س��رانجام ب��رای انتخاب داور 
دربی به نتیجه رسید. درحالی که همه نگاه ها روی بیژن حیدری 
بود، خداداد افشاریان که قول بهترین انتخاب را داده بود، اشکان 
خورشیدی را برای قضاوت این بازی برگزید. اشکان خورشیدی در 
فصلی که گذشت نه برای پرسپولیس سوت زده و نه برای استقلال. 
با این وجود یکی از گزینه های قض��اوت دربی این فصل بوده که 
سرانجام قضاوت در دربی جام حذفی نصیبش شده است. علیرضا 
ایلدروم و حسین ظهیری کمک های خورش��یدی در این دیدار 
هستند. این در حالی است که طبق وعده افشاریان، محمدحسین 
زاهدی فرد و س��یدعلی اصغر مؤمنی کمک داوران اضافه )پشت 

دروازه( در این بازی هستند.

سوتدربیبهخورشیدیرسید

شیوا   نوروزی
  گزارش  یک


